

LETTER NUMBER 531

1 1857-03-23
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des Joséphites Melle

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Mercredi prochain, se rendront chez vous, quelques membres de la commission des solemnités religieuses du diocèse, pour conférer avec vous sur la solemnité qui aura lieu, en juin, à l'occasion du 1200^e anniversaire du martyr de St Liévin. Je pense que Monsieur de Rouck sera de la partie.

Votre toujours dévoué P. en J. C.

Gand 23 mars 1857

C. G. Van Crombrughe

J'ai, par erreur, fait remettre à Mr Bernardin une liste dont j'ai besoin. Il me serait agréable de m'entretenir avec ce Monsieur. Veuillez s'il est possible, me l'envoyer mercredi soit avant, soit après le dîné. Mais pas avant 10 h 1/2.

23 March 1857

To the Superior of the Josephite Boarding School Melle

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior

Next Wednesday, several members of the diocesan commission for religious ceremonies will visit you to discuss the solemnity which will take place in June on the occasion of the 1200th anniversary of the martyrdom of St Liévin. I think Mr de Rouck will be part of the commission.

Your ever devoted Father in Jesus Christ,

Ghent 23 March 1857

C. G. Van Crombrughe

By mistake, I handed over to Mr Bernardin¹ a list which I need. It would be agreeable to me to meet with this confrere. Please, if it is possible, send him to me on Wednesday, either before or after lunch. But not before 10.30 am.

¹ Mr Bernardin De Walle [45]